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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

Zoals u weet leggen eind deze maand gemeenteambtenaren in vele plekken in het land hun werk

neer om zo een betere CAO af te dwingen. Het aanbod van vakbond FNV aan de Vereniging voor

Nederlandse Gemeenten is verlopen waardoor als eerste de reinigingsdiensten en handhaving zullen

staken.

De fractie van D66 Roosendaal heeft medio november 2022 een motie ingediend om publiekelijk

steun uit te spreken voor loonsverhogingen voor de gemeenteambtenaren naar redelijke standaarden

en maatstaven. Ondanks dat de D66 motie - weliswaar met steun van BBR - geen meerderheid

heeft gehaald mag het duidelijk zijn dat onze fractie vragen heeft over de situatie en recente

ontwikkelingen.

Wj zijn benieuwd naar de beantwoording op de volgende vragen;

1. Wat is het standpunt van uw college over de situatie waarin de gemeenteambtenaren zich

bevinden?

2. Gaan de Roosendaalse reinigingsdiensten en handhaving staken? lndien het geval: heeft u

inzicht in hoe de stakingen in onze gemeente eruit zullen zien, welke gevolgen gaan onze

Roosendaalse inwoners hiervan ondervinden en wanneer zal precies voor hoelang worden gestaakt?

lndien niet het geval: verwacht u dat op korte termijn als nog de betreffende afdelingen zullen gaan

staken?

3. Zrjn er andere afdelingen die plannen hebben of al aangekondigd te zullen gaan staken en

welke gevolgen brengt dit met zich mee voor onze Roosendaalse inwoners, veiligheidssituatie en

andere onvooziene situaties?

4. Kunt u de Raad nader informeren over alle hieraan gerelateerde ontwikkelingen?

Namens de fractie van D66 Roosendaal,

Gemeente

oosenR daal

Datum 16 ianuari 2023
Onderuverp 009-2023 - Staking gemee nteambtenaren
Portefeuillehouder Colleqe B&W

Dttc
GlãFfEftãrila?¡li

Bejar Taher



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Wat is het standpunt van uw college over de situatie waarin de gemeenteambtenaren
zich bevinden?

ln deze onzekere tijd, een tijd van enorm oplopende inflatie, economische risico's en een krappe

arbeidsmarkt vinden wij het als college belangrijk dat er hopelijk op korte termijn goede CAO

afspraken worden afgesproken voor de gemeenteambtenaren.

2. Gaan de Roosendaalse reinigingsdiensten en handhaving staken? lndien het geval:
heeft u inzicht in hoe de stakingen in onze gemeente eruit zullen zien, welke gevolgen gaan

onze Roosendaalse inwoners hiervan ondervinden en wanneer zal precies voor hoelang
worden gestaakt? lndien niet het geval: verwacht u dat op korte termijn als nog de betreffende
afdelingen zullen gaan staken?

De collega's van de groep Handhaving zijn niet voornemens om deel te nemen aan de eventuele

stakingen. Dit verwachten wij op korte termijn ook niet.

De wijkreinigers in dienst van de gemeente Roosendaal zijn ook niet voornemens om tot staking over

te gaan.

De reinigingsdienst, Saver, valt onder een andere CAO dan de gemeenten CAO. Staking is hier niet

aan de orde. Er zijn hierdoor geen gevolgen voor de inwoners te veruvachten.

3. Zijn er andere afdelingen die plannen hebben of al aangekondigd te zullen gaan staken
en welke gevolgen brengt dit met zich mee voor onze Roosendaalse inwoners,
veiligheidssituatie en andere onvooziene situaties?

Er zijn geen aankondigingen of aanvragen van andere groepen binnen de gemeente om te gaan

staken. Hierdoor zijn er geen gevolgen voor de inwoners.

4. Kunt u de Raad nader informeren over alle hieraan gerelateerde ontwikkelingen?

lndien er ontwikkelingen zijn zullen wij de Raad hierover informeren.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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